
6 Riksdagens skrivelse Nr 304.

Nr 304.

Godkänd av första kammaren den 10 juni 1941. 
Godkänd av andra kammaren den 10 juni 1941.

Riksdagens skrivelse till Konungen i anledning av Kungl. Maj:ts 
proposition angående vissa anslag till kapitalinvesteringar 
i försvarsväsendets fastighets/ond.

(Statsutskottets utlåtande nr 145.)

Till Konungen.

Försäkringsväsendets fastighetsfond.

Arméförvaltningens delfond.

l:o) Uppvärmningsanläggning vid Karlsborgs Iuftvärnsregemente. I
propositionen nr 222 har Kungl. Majit under åberopande av propositionen bi
lagt utdrag av statsrådsprotokollet över försvarsärenden för den 25 april 
1941, föreslagit riksdagen (punkt 1) att till uppvärmningsanläggning vid Karls
borgs Iuftvärnsregemente för budgetåret 1941/41 anvisa ett reservationsanslag 
av 320,000 kronor.

Riksdagen får anmäla, att riksdagen med bifall till Kungl. Marits förslag till 
Uppvärmningsanläggniing vid Karlsborgs Iuftvärnsregemente för budgetåret 
1941/42 anvisat ett reservationsanslag av 320,000 kronor.

Marinförvaltningens delfond.

2:o) Befälsbostäder i Fårösund. Kungl. Majit har föreslagit riksdagen 
(punkt 2) att till befälsbostäder i Fårösund för budgetåret 1941/42 anvisa ett 
reservationsanslag av 520,000 kronor.

I likhet med departementschefen har riksdagen funnit utrett, att bostads
frågan för viss befälspersonal vid Gotlands kustartillerikår måste lösas genom 
att ytterligare tjänstebostäder uppföras. Riksdagen, som icke funnit anledning 
till erinran mot den verkställda kostnadsberäkningen, har bifallit Kungl. Majits 
föreliggande förslag.

Riksdagen får alltså anmäla, att riksdagen till Befälsbostäder i Fårösund 
för budgetåret 1941/42 anvisat ett reservationsanslag av 520,000 kronor.

Flygförvaltningens delfond.

3:o) Instruktionsverkstäder och provbocksanläggningar m. m. Kungl. 
Majit har föreslagit riksdagen (punkt 3) att till instruktionsverkstäder och 
provbocksanläggningar m. m. för budgetåret 1941/42 anvisa ett reservations
anslag av 830,000 kronor.
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Med beaktande av vad departementschefen anfört rörande behovet av de fö
reslagna byggnadsarbetena har riksdagen bifallit Kungl. Maj :ts förslag. I lik-, 
het med departementschefen förutsätter riksdagen, att de verkställda kostnads
beräkningarna bliva föremål för översyn av 1940 års militära byggnadsutred- 
ning.

Riksdagen får anmäla, att riksdagen till Instruktionsverkstäder och prov- 
bocksanläggningar m. m. för budgetåret 1941/42 anvisat ett reservationsanslag 
av 830,000 kronor.

Stockholm den 10 juni 1941.

Med undersåtlig vördnad.

Nr 305.

Godkänd av första kammaren den 10 juni 1941. 
Godkänd av andra kammaren den 10 juni 1941.

Riksdagens skrivelse till Konungen i anledning av Kungl. Maj:ts 
proposition angående anslag till teckning av ytterligare 
aktier i Svenska skifferoljeaktiebolaget..

(Statsutskottets utlåtande nr 146.)

Till Konungen.

I propositionen nr 232 har Kungl. Maj :t, under åberopande av propositionen 
bilagt utdrag av statsrådsprotokollet över handelsärenden för den 9 maj 1941, 
föreslagit riksdagen att till teckning av ytterligare aktier i Svenska skifferolje
aktiebolaget å tilläggsstat II till riksstaten för budgetåret 1940/41 under Kapi
talbudgeten: Fonden för statens aktier anvisa ett reservationsanslag av 
11,000,000 kronor.

Kungl. Maj :ts föreliggande förslag innebär en ökning av aktiekapitalet i 
syfte att möjliggöra en utvidgning av den av 1940 års urtima riksdag beslu
tade anläggningen vid Kvarntorp. Med hänsyn till rådande försörjningsläge 
beträffande flytande bränsle har riksdagen funnit sig böra bifalla förslaget i 
fråga och samtidigt framhålla angelägenheten av att arbetet med den före
slagna utbyggnaden bedrives med ali den skyndsamhet, som förhållandena 
medgiva.

Riksdagen får i detta sammanhang erinra därom, att i den skrivelse, varige
nom 1940 års urtima riksdag anmälde sitt beslut örn anvisande av medel till 
flottans skifferoljeverk å Kinnekulle, underströks, bland annat, önskvärdheten 
av en samordning av de krafter, som nu arbeta på nyttiggörande av landets 
skifferoljetillgångar. Departementschefen har i föreliggande proposition med
delat, att den av riksdagen sålunda berörda frågan är under övervägande, och 
i samband därmed framhållit, att det i avvaktan på ytterligare erfarenhet


